
 

 

 
DEN NORSKE KIRKE 
Rissa felles menighetsråd 

 

 

 

MØTEREFERAT 

 
Utvalg: Rissa felles menighetsråd 

Møtested: Rissa kirke  

Møtedato: Mandag 20. januar 2025 

Tid: kl. 18:00 – 21:00 

 

• Ord for dagen: Jens Ola 

• Mat: Jens Ola 

 

Til stede:  

Helena Sørensen, Lena Sofie Hammern Sivertsvik, Jens Ola Nyheim, Finn Yngvar Benestad, Beate 

Rønning Vågen, Katharina Moe Dahle, Ingunn Fossbakk (vara for Frode Askjem), Vigdis Schei, 

Gunn Heidi Husby Lian, Irene Dypvik og Ingunn Aarseth Høivik 

Forfall: Frode Askjem  

 

Vi startet møtet med: 
• Ord for dagen. Jens Olav spilte av og knyttet noen tanker til Åges låt «Benken», en sang 

om verdighet. 

• Godkjenning av referat fra 25. november. Referatet ble godkjent.  

• Godkjenning av innkalling og saksliste. Innkalling og saksliste ble godkjent.  

 

Følgende ordinære saker er til behandling: 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

01/25 Møteplan 2025 for Rissa felles menighetsråd Utkast til møteplan 2025 

02/25 Menighetsmøter vinteren 2025  

03/25 Årsmelding 2024 for Rissa felles menighetsråd Foreløpig versjon av 

årsmeldingen 

04/25 Bibelforedrag med Hans Johan Sagrusten.  
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DRØFTINGS- OG ORIENTERINGSSAKER:   
 

 
1. Kort om hva som har skjedd i kirkeutvalgene siden sist 

a. Rissa og Rein v/Finn Yngvar  

Ønsker å få til to arrangement i løpet av 2025: Salmekveld/konsert med Hans-Olav 

Mørk og temakveld/kurs/bibelforedrag med Hans Johan Sagrusten. Kirkeutvalget 

har møte 27. januar. Det var merkbart flere folk på julaftensgudstjenestene i 

2024, sammenliknet med de seinere årene. Særlig i Rein var det nesten som i 

«gamle dager» - før pandemien.  

b. Stadsbygd v/Vigdis  

Liste over kirkeverter etc. er på plass. Møte 30. januar, etter taco-kvelden. 

Toårsbok-utdeling.  

c. Ramsvik v/Gunn Heidi 

Vellykket adventskonsert med 150-160 deltakere. Fin julaftensgudstjeneste med 

mye folk. Skolekorpset og familien Høivik deltok. Har startet igjen med 

kveldsmatarrangement på nyåret.  

d. Frengen v/Irene 

Barnehagegudstjenesten var fin, med småskolen, barnelaget og barnehagen, med 

mat etterpå. Mye folk på julaften.  

e. Hasselvika v/Lena  

Adventskonserter i desember veldig fine. Vegard Nebb spilte «Barnatro» på 

sologitar, nydelig. Prosten hadde julaftensgudstjenesten. Veldig fin gudstjeneste, 

som traff folk «hjemme». Asbjørn sang «O helga natt», både i Hasselvika og 

Frengen. Problem med vann i kjelleren på kirka. Må trolig drenere rundt hele 

kirka. Konsert i Fjellhallen til inntekt for kirkeveggen 19. april (påskeaften) kl. 

18:00. Oppretta Spleis til inntekt for kirkeveggen. På tre dager har det kommet inn 

28 000 kr! Kirkeutvalget hadde møte torsdag 16. januar.  

f. Fines v/Beate  

Førjulskonsert 10. desember. 105 til stede. Det er maks antall. Prosten ord for 

kvelden. Gudstjeneste juledagen. Vakker solosang av Veslemøy Furuseth. Mange 

unge folk på gudstjenesten. Gjennomsnittsalder 31 år på de 45 frammøtte. 

Dåpsgudstjeneste 12. januar med minning og dåp. Ingunn hadde en fantastisk 

preken om gjeterne på Betlehemsmarkene. Glassplate på alteret er på plass.  

 

2. Orientering fra diakoniutvalget 

• Utdelingen av lys før allehelgensdag var inspirerende og givende å være med på.  

• Gunn Heidi fulgte med på nettmøtet om fasteaksjonen 17. januar. Ingen andre 

hadde anledning. Fasteaksjonen blir det store arrangementet i vinter.  

• Ellers planlegges besøk på sykehjem og blomsterhilsener til 90-åringer.  

 

3. Siste nytt fra fellesrådet 

Gunn Heidi orienterte fra møtet i Indre Fosen kirkelige fellesråd 14. januar.  

• Gjenvalg av leder og nestleder (Jon Normann og Frode).  

• Mye dreide seg om drifts- og investeringsbudsjettene. Prislista ble vedtatt før jul 

på e-postmøte.  
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• Menighetsrådets søknad om økt ledergodtgjørelse ble utsatt. Flertallet ville ta 

saken tilbake til fellesrådets AU.  

• Nytt IKT-program (Kirkepartner) og noen nye datamaskiner på kirkekontoret.  

 

4. Sammensetning av et nytt trosopplæringsutvalg? 

Til neste møte bør vi ha en sak om nytt trosopplæringsutvalg. Dette blir et utvalg som 

skal arbeide fram en ny trosopplæringsplan for aldersgruppen 0-100 år, altså en plan som 

skal favne folk i alle aldre. Det kan bli et veldig spennende arbeid! Da gjelder det å finne 

folk i og utenfor menighetsrådet, som har lyst til å være med på dette! 

Innspill i møtet:  

Vi har lite tilbud til ungdom etter konfirmasjonsalder. For mange år siden, da 

Gammelbanken var menighetshus, var det Åpent Hus for ungdom i Rissa. Ungdomskoret 

Kefas fikk sitt utspring derfra. Kefas var et attraktivt lavterskeltilbud, som samlet ungdom 

fra flere bygder. Åpent hus var også et tilbud på Stadsbygda og i Sør-Stjørna.  

Gunn Heidi fortalte at deres kirkeutvalg ønsker å starte med ungdomskvelder til høsten. 

De vil også invitere til formiddagskaffe en gang i måneden, med oppstart i februar.   

Vi kan gjerne spørre folk utenfor menighetsrådet om å være med i det nye 

trosopplæringsutvalget. Vi bør ha et utvalg med god aldersspredning. Koble på 

kirkeutvalgene.  

Konklusjon:  

Vi inviterer Margareth til neste møte i menighetsrådet for å drøfte sammensetning av 

trosopplæringsutvalget og se på innholdet i utvalgets arbeid.  

 

5. Inspirasjonssamling for NMS 3. mars 

Menighetsrådet er invitert til inspirasjonssamling på Skaugdal bedehus mandag 3. mars. 

På programmet står: 

• Rådgiver i NMS Geir Sakseid vil fortelle om NMS' arbeid i Midtøsten og knytte det 

til den seneste utviklingen i regionen. 

• Barne- og ungdomsarbeider Miriam Mulelid vil fortelle om barne- og 

ungdomsarbeidet til NMS' ungdomsorganisasjon NMSU. 

Finn Yngvar sender ut invitasjonen til alle sammen med referatet.  

 

6. Orientering fra prestetjenesten 

Ingunn orienterte. Siden sist har det gått i jul og begravelser og konfirmantarbeid. Fint å 

se at det er en modning i konfirmantkullet i løpet av året.  

Prosten er ute av jobb i seks uker pga. en planlagt operasjon. 
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ORDINÆRE SAKER 
 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

01/25 Møteplan 2025 for Rissa felles menighetsråd Utkast til møteplan 2025 

 
Menighetsrådets vedtak 
Møteplan 2025 for Rissa felles menighetsråd vedtas slik den er framlagt, med de endringer og 

tilføyelser som er nevnt i oppsummeringen fra menighetsrådets behandling. 

 

Saksopplysninger 

AU har laget et utkast til møteplan for 2025. Forslaget er på sju ordinære møter pluss en 

sommerfest i august. Møtene foreslås lagt til forskjellige ukedager, med hovedvekt på mandager 

i partallsuker, slik menighetsrådet ga signal om i forrige møte. I forslaget ligger det møter på fire 

mandager, to tirsdager og en onsdag, mens sommerfesten er lagt til en torsdag.  

AU har laget et forslag til ansvarlige for mat og ord for dagen. Møtene er foreslått lagt til noen av 

kirkene dette året. Kirkevergen er positiv til at vi har møtene i kirkene, men, for å spare utgifter 

til kirketjener, ber hun om at medlemmer som sokner til de respektive kirkene, tar ansvar for å 

sette på varmen dagen før, og slå den av igjen etterpå.  

Det gjenstår å finne ut hvem vi ønsker å invitere til de ulike møtene. Vi må også bli enige om 

hvor vi kan ha årets sommerfest! 

 

Forslag til vedtak 

Møteplan 2025 for Rissa felles menighetsråd vedtas slik den er framlagt og etter at det er lagt inn 

i planen hvem vi ønsker å invitere inn i møtene.  

 

Menighetsrådets behandling 

Det ble gjort noen endringer i møtedatoer og tilføyelser. MR-møtet 3. mars ble flyttet til 17. 

mars, for å unngå kollisjon med NMS sin inspirasjonskveld 3. mars. MR-møtet 28. april ble flyttet 

til 5. mai, for å unngå kollisjon med barnelaget i Hasselvika. Arrangementet Misjon i hagen ble 

lagt inn på søndag 15. juni, men her kan det bli endring når arbeidsgruppa har hatt møte seinere 

denne uka. Sommerfesten ble lagt til Hasselvika. Det ble foreslått å invitere disse fra staben til 

MR-møtene: Margareth 17. mars, Inger (og diakoniutvalget) 10. juni og Anita 13. oktober. Denne 

lista kan suppleres.  

Det var enighet om å legge mange alle årets MR-møter til kirkene våre.  

Møteplanen med de nevnte endringer ble enstemmig vedtatt.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

02/25 Menighetsmøter vinteren 2025  

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Menighetsmøtene vinteren 2024 arrangeres etter den planen som går fram av 

saksframlegget.  
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2. Menighetsmøtene bør kunngjøres i kirkene, ved oppslag og på sosiale medier seinest to 

uker på forhånd. 

3. Møtene ledes av menighetsrådsmedlemmer og kirkeutvalgsleder(e) i det aktuelle soknet. 

4. De som har ansvar for å lede menighetsmøtene, sørger for å invitere blomsterfondstyret/ 

-styrene fra sitt sokn. 

5. Referat fra menighetsmøtene sendes menighetsrådsleder med kopi til sekretær så fort 

som mulig etter at møtet er avholdt.  

 

Saksopplysninger 

Vinteren 2025 skal det arrangeres menighetsmøter for de fire soknene etter følgende 

gudstjenester: 

• Stadsbygd sokn: Stadsbygd kirke 2. februar kl. 11:00.  

• Sør-Stjørna sokn: Ramsvik kirke 2. februar kl. 16:00.  

• Rissa sokn: Rissa kirke 23. februar kl. 11:00.  

• Hasselvika sokn: Hasselvika kirke 16. mars kl. 16:00.  

Menighetsrådets arbeidsutvalg foreslår at menighetsmøtene ledes av menighetsrådsmedlemmene 

og kirkeutvalgslederne fra det enkelte sokn. Dette er for å avlaste menighetsrådslederen, men 

like mye for å gjøre menighetsmøtene mer relevante for menigheten, ved at det er deres lokale 

representanter som leder ordet.  

Det betyr at AU ber  

• Vigdis og Frode om å ta ansvar for menighetsmøtet for Stadsbygd sokn  

• Gunn Heidi, Irene og Oddny om å ta ansvar for menighetsmøtet for Sør-Stjørna sokn  

• Jens Ola, Finn Yngvar, Beate, Katharina og Solveig om å ta ansvar for menighetsmøtet for 

Rissa sokn  

• Helena og Lena om å ta ansvar for menighetsmøtet for Hasselvika sokn  

På alle møtene vil en av sokneprestene være til stede og bistå med gjennomføringen.  

 

Tema på menighetsmøtet 

1. I menighetsmøtet skal menighetsrådet og kirkeutvalgene orientere menigheten om det 

som har skjedd i soknet i 2024. Menighetsrådets og kirkeutvalgenes årsmeldinger kan 

brukes som huskelapp, men det er viktig at orienteringen ikke blir høytlesning av en 

rapport. Det bør brukes et så muntlig og hverdagslig språk som mulig. Hvis 

blomsterfondets styre er til stede, kan det også orienteres kort om deres arbeid i 

2024. 

2. Det kan være på sin plass at menighetsmøtet får en orientering om kirkeutvalgenes 

økonomiske handlingsrom, etter at menighetene nå har fått tilbake de midlene som 

stammer fra de gamle menighetsrådene, og som var låst i de åtte årene vi hadde en 

prøveordning med felles menighetsråd.  

3. De frammøtte skal inviteres til en samtale om saker de ønsker at menighetsrådet, 

kirkeutvalgene og ev. blomsterfondene skal arbeide med i 2025.  

4. De frammøtte skal oppmuntres til å bli med på givertjenesten, slik at vi blant annet kan 

fortsette med de aktivitetene som ble startet opp i kirkene med hjelp av tilskudd fra 

Nidaros såkornfond. Per i dag har vi kun fem faste givere i givertjenesten. Vi kan ikke 

regne med støtte derfra i 2025. Brosjyren kan gjerne deles ut på menighetsmøtet. 
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Referat fra menighetsmøtet 

Det skal føres et enkelt referat fra menighetsmøtet. Det er særlig viktig at det kommer tydelig 

fram hva menighetsmøtet sier om punkt 2 (hva menighetene ønsker at menighetsrådet, 

kirkeutvalgene og ev. blomsterfondene skal arbeide med i 2025). Referatet fra menighetsmøtet 

sendes til Jens Ola, med kopi til sekretær Finn Yngvar, som sørger for at referatet blir ført inn i 

den offisielle referatmalen, og legges ut på kirkas hjemmeside.  

Kunngjøring av menighetsmøtet 

Menighetsmøtene bør kunngjøres både under gudstjenester, på sosiale medier og ved oppslag. 

Finn Yngvar sender ut forslag til plakat til alle sokn. Menighetsarbeider Margareth kan bistå med 

å annonsere menighetsmøtene på kirkas hjemmeside og sosiale medier. 

Forslag til vedtak 

1. Menighetsmøtene vinteren 2024 arrangeres etter den planen som går fram av 

saksframlegget.  

2. Menighetsmøtene bør kunngjøres i kirkene, ved oppslag og på sosiale medier seinest to 

uker på forhånd. 

3. Møtene ledes av menighetsrådsmedlemmer og kirkeutvalgsleder(e) i det aktuelle soknet. 

4. Referat fra menighetsmøtene sendes menighetsrådsleder med kopi til sekretær så fort 

som mulig etter at møtet er avholdt.  

 

Menighetsrådets behandling 

Alle blomsterfondene inviteres av sine menighetsrådsrepresentanter. 

Forslag til vedtak enstemmig vedtatt, med nytt punkt 4: De som har ansvar for å lede 

menighetsmøtet, sørger for å invitere blomsterfondstyret/-styrene fra sitt sokn. 

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

03/25 Årsmelding 2024 for Rissa felles menighetsråd Foreløpig versjon av 

årsmeldingen 

 

Menighetsrådets vedtak 

1. Den framlagte versjonen av Årsmelding 2024 for Rissa felles menighetsråd gis en 

foreløpig godkjenning. 

2. Etter hvert som statistikk og årsmeldinger fra kirkeutvalg og kirkelig ansatte er ferdige, og 

det endelige regnskapet foreligger, skal disse legges inn i menighetsrådets årsmelding. 

3. Årsmelding 2024 i fullversjon tas opp til endelig godkjenning i menighetsrådets møte 17. 

mars 2025, så sant alle aktuelle dokumenter er ferdigstilt.  

 
Saksopplysninger 

Et utkast til årsmelding for 2024 sendes ut til medlemmene før årsmeldingen er helt ferdig. Det 
mangler en god del tall, både statistikk og regnskapstall. Dokumentet mangler også årsrapporter 
fra kirkeutvalg og fra diakon, kantor, menighetspedagog og sokneprester. Etter hvert som disse 
dokumentene og opplysningene foreligger, vil de bli lagt inn i menighetsrådets årsmelding.  

Den delen av årsmeldingen som omhandler menighetsrådets virksomhet i 2024, er imidlertid 
kommet ganske langt. Det er derfor mulig å fatte et midlertidig vedtak, slik at denne delen av 
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årsmeldingen kan brukes på menighetsmøtene ute i soknene vinteren 2025. Når det kommer inn 
flere statistikk-opplysninger, vil disse fortløpende legges inn i årsmeldingen.  

Ifølge paragraf 17 i Forskrift om økonomiforvaltningen i sokn i Den norske kirke, skal regnskapet 
være framlagt innen 22. februar i året etter regnskapsåret. Årsregnskapet og årsmeldingen skal 
godkjennes av soknets organer og undertegnes av menighetsrådets leder innen 20. mars.  

I forslaget til menighetsrådets møteplan for 2025 har vi lagt inn at årsmelding og regnskap for 
2024 skal godkjennes i menighetsrådets møte 3. mars. Kirkekontorets regnskapsfører mener det 
skal være realistisk å ha menighetsrådets regnskap for 2024 klart til den datoen.  

Forslag til vedtak 
1. Den framlagte versjonen av Årsmelding 2024 for Rissa felles menighetsråd gis en 

foreløpig godkjenning. 

2. Etter hvert som statistikk og årsmeldinger fra kirkeutvalg og kirkelig ansatte er ferdige, og 

det endelige regnskapet foreligger, skal disse legges inn i menighetsrådets årsmelding. 

3. Årsmelding 2024 i fullversjon tas opp til endelig godkjenning i menighetsrådets møte 3. 

mars 2025, så sant alle aktuelle dokumenter er ferdigstilt.  

 

Menighetsrådets behandling 
Vigdis ba om at den som er vikar for menighetsbladets redaktør mens hun er i fødselspermisjon, 

nevnes i lista over menighetsbladets redaksjon. Datoen for godkjenning av den endelige 

årsmeldingen ble endret, i tråd med den nylig vedtatte møteplanen for 2025. Med disse 

endringen ble den framlagte årsmeldingen enstemmig gitt en foreløpig godkjenning.  

 

 

Saksnr. Sakstittel Vedlegg og koblinger 

04/25 Bibelforedrag med Hans Johan Sagrusten.  

 
Menighetsrådets vedtak 

1. Menighetsrådet støtter forslaget om å invitere Hans Johan Sagrusten til å holde 

foredrag/kurs for voksne om tema fra bøkene Ein samtidsvisjon og Ein livsvisjon, som tar 

for seg aktuell tematikk fra Bibelens første og siste bok.   

2. Menighetsrådet ber kirkeutvalget i Rissa og Rein om å være teknisk arrangør.  

3. Menighetsrådet er villig til å dekke halvparten av utgiftene som ikke dekkes av sponsing 

eller andre inntekter og tilskudd (frivillige gaver ved utgangen, trosopplæringsmidler etc.).  

 
Saksopplysninger 

Kirkeutvalget i Rissa og Rein planlegger to spesielle arrangementer i Rissa kirke i 2025. Et av 

disse arrangementene er et foredrag/kurs ved forfatter, prest og bibelforsker Hans Johan 

Sagrusten. Sagrusten har de siste årene gitt ut to bøker som har vakt oppsikt. Den første boka 

handler om den siste boka i Bibelen – Johannes’ åpenbaring. Sagrusten kaller boka Ein 

samtidsvisjon. Ingunn leste litt fra denne boka da hun hadde ord for dagen 16. oktober 2024. 

Finn Yngvar har også lest boka, og tror det må være den mest interessante, relevante og 

oppbyggelige boka han noensinne har lest. Den andre boka handler om den første boka i Bibelen 

– Første Mosebok. Boka Sagrusten har skrevet om Første Mosebok, kaller han Ein livsvisjon. 

Denne boka er også meget god og svært relevant for oss som lever i 2025. Hans Johan 

Sagrusten tilbyr seg å komme rundt i menigheter, kirkeakademier o.l. og holde foredrag om tema 

https://lovdata.no/forskrift/2020-12-08-2646/%C2%A717
https://www.ark.no/produkt/boker/dokumentar-og-faktaboker/johannes-openberring-9788254314869
https://www.ark.no/produkt/boker/dokumentar-og-faktaboker/johannes-openberring-9788254314869
https://www.ark.no/produkt/boker/dokumentar-og-faktaboker/fyrste-mosebok-9788254316078
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fra en av bøkene eller fra begge. Ifølge Ingunn, som har hørt Hans Johan Sagrusten flere ganger 

«live», er han en veldig god foredragsholder.  

Det kan være aktuelt at Hans Johan Sagrusten kommer til Rissa i begynnelsen av september, i 

kombinasjon med at han skal til Trøndelag for å forelese for teologi- og bibelskolestudenter i 

Trondheim. 

AU mener at dette foredraget/kurset bør løftes opp på menighetsrådsnivå. Det kan bli oppstarten 

på arbeidet med trosopplæring for voksne i våre menigheter, jf punktene 6 og 3 i helhetsplanen, 

som ble vedtatt i møtet 25. november 2024. 

AU tenker at kirkeutvalget i Rissa og Rein fortsatt kan være praktisk arrangør og mener at 

menighetsrådet bør være med og spleise på utgiftene sammen med kirkeutvalget.  

 

Forslag til vedtak: 

1. Menighetsrådet støtter forslaget om å invitere Hans Johan Sagrusten til å holde 

foredrag/kurs for voksne om tema fra bøkene Ein samtidsvisjon og Ein livsvisjon, som tar 

for seg aktuell tematikk fra Bibelens første og siste bok.   

2. Menighetsrådet ber kirkeutvalget i Rissa og Rein om å være teknisk arrangør.  

3. Menighetsrådet er villig til å dekke halvparten av utgiftene som ikke dekkes av sponsing 

eller andre inntekter og tilskudd (frivillige gaver ved utgangen, trosopplæringsmidler etc.).  

 

Menighetsrådets behandling 
Finn Yngvar og Ingunn orienterte om saken fra kirkeutvalget. Menighetsrådet støttet enstemmig 
at dette er et arrangement rådet ønsker å være med på å arrangere, sammen med Rissa og Rein 
kirkeutvalg. 
 
 


